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Referat fra IDU-møte 02.05.2025 
Til stede: 
Kirsten Johanne Bang (NTL) – Leder 
Anders Sæle Dahle (Akademikerne)  
Benedicte Irgens (Forskerforbundet)  
Charlote Hallberg (Parat) 
Hans Marius Hansteen (Hovedverneombud) 
Kim Ove Hommen (Fakultetsdirektør)  
Turid Høyland (Sekretær) 

 

Saksliste 
Fakultetsstyresaker 

Det orienteres om aktuelle saker �l kommende fakultetsstyremøte 06.05.2025 med anledning �l 
kommentarer, spørsmål og drø�ing. 

Vedtakssaker på sakskartet 
S 44/25 Regnskap per mars 2025  

Ingen kommentarer. 

S 45/25 Om administrasjon ved HF  

Representant for Parat lurer på om en 80/20-fordeling mellom størrelse på vitenskapelig og 
administra�v stab fremdeles er et mål. Fakultetsdirektør sier at dete kan være en indikator som 
sikrer at størrelsen på den administra�ve staben ikke blir uhensiktsmessig stor set i forhold �l 
vitenskapelig stab.  

Representant for NTL poengterer at det er store forskjeller i 80/20-fordelingen på tvers av enhetene 
ved fakultetet, hvor f.eks. noen ins�tuter med høye studentall har rela�vt få ansate i 
administrasjonen. Fakultetsdirektøren poengterer at forskjellene mellom ins�tutene og behovet for 
administra�vt ansate påvirkes av mange faktorer, f.eks. EVU-�lbud, SFF, eksternfinansierte 
prosjekter, antall studieprogrammer osv. Det er løpende dialog med enhetene og fakultetet knytet �l 
administra�ve ressurser.  

S 46/25 Handlingsplan for etter- og vidareutdanning ved Det humanistiske fakultet  

Representant for Parat spør om muligheter for ekstra avlønning når undervisning på EVU-�lbud går 
utover normal arbeids�d. Fakultetsdirektør svarer at det på hvert enkelt �lbud må vurderes om det 
er hensiktsmessig med bruk av særavtale for ekstra avlønning. På alle EVU-�lbud må man se på 
kapasiteten, lønnsomheten og ha en dialog med fagmiljøet om bruk av ressurser.   

S 47/25 Redesign av bachelorprogrammet i arabisk  

Ingen kommentarer. 
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S 48/25 Valg til fakultetsstyret 2025 - eksternt medlem og varamedlemmer  

Saken ble ferdigs�lt dagen før IDU-møte, og ble �lsendt IDU en halv�me før møtestart. Ingen 
kommentarer. 

S 49/25 Utfyllende regler for ansettelse i ekstraverv 

Det ble s�lt spørsmål om denne saken ville føre �l en generell utvanning av krav om 
norskkunnskaper. Fakultetsdirektør presiserte at vedtaket innebærer at man ikke MÅ kunne norsk i 
denne type bis�llinger. Det blir dermed noe som vurderes fra prosess �l prosess, og man må ta en 
vurdering på hva som er behovet. Viser ellers �l presiseringene i saksforelegg og vedtak.  

Andre saker/eventuelt 
Hovedverneombud orienterer kort om status for FAMU-undersøkelsen. Det har vært felles møter 
med alle involverte parter, herunder ledere, verneombud, HR-avdelingen sentralt osv. Det har også 
vært netverksmøter med verneombudene på HF. Her har det vært ulike saker oppe, bl.a. 
byggesaken, hvor siste nyt er at man venter på svar fra kommunen. Fakultetsdirektør kommenterer 
at EIA håper å få svar på byggesøknaden snart. 20. mai skal det være møte i referansegruppen ved HF 
for å få en status på prosjektet, og det avtales at IDU skal få en ny statusoppdatering eter dete 
møtet. Representant for Parat spør om det er bestemt hvem eksisterende arealer som brukes av FoF 
og AHKR skal selges �l. Fakultetsdirektør svarer at det ikke er bestemt, men at Sammen er 
interessert. Detaljene rundt dete er foreløpig ikke kjent. 

Til slut informerer fakultetsdirektøren om at han skal ha direktørfunksjon ved Det psykologiske 
fakultet i mai og juni. Det vil bety en 50-50-fordeling mellom HF og psyk.fak.  
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